
Eğitim Sen Uşak Şube Başkanı Deniz Ertunç, 2024 yılını değerlendirdi. Konuları tek 
tek değerlendiren Başkan Ertunç değerlendirmesinde şu ifadelere yer verdi; Türkiye’de 
eğitim sistemine yönelik sorunlar ve yaşanan sorunlara yönelik çözümsüzlük politika-
ları 2024 yılında da ısrarla sürdürüldü. 2024’te eğitim alanında yaşanan ağır sorunlar ve 
saldırılar, başta öğrencilerimiz, öğretmenler, idari teknik personel, yardımcı hizmetliler 
ve veliler olmak üzere, toplumun geniş kesimlerini her zamankinden daha çok etkiledi.
2024 yılı, eğitim alanına yönelik çok yönlü saldırı ve tehditlerin olduğu, özellikle laik 
bilimsel eğitim anlayışına açıkça meydan okunan bir yıl oldu. 2024 yılında eğitimin nite-
liğinde yaşanan gerileme devam ederken, eğitimde ticarileşme ve eğitimi dinselleştirme 
uygulamaları belirgin şekilde arttı. 

Uşak Kent Konseyi Engelliler Meclisinin Vala 
Gedik Özel Eğitim Meslek Okulu`na yönelik 
hazırladığı proje Uşak Tarım ve Orman Müdür-
lüğünden tam destek aldı.
Uşak Kent Konseyi Başkanı İbrahim Karadedeli, 
Uşak Kent Konseyi Engelliler Meclisi Başkanı 
Hilmi Duymaz, Engelliler Meclisi yönetimin-
de yer alan Evren Soysal ve Önder Öztürk ile 
birlikte Uşak İl Tarım ve Orman Müdürü Serkan 
Bilir`i makamında ziyaret etti. 
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ÖZKAN YALIM “HALK EKMEK 
5 TL’DEN SATIŞA DEVAM”

Uşak Belediye Başkanı Özkan Yalım Uşak Belediyesi'nin sosyal medya he-
sabından yapılan paylaşımda Temmuz ayına kadar halk ekmek büfelerin-
den vatandaşların ekmeği 5 TL' ye almaya devam edeceğini açıkladı.Halk 
ekmek büfesi önünde vatandaş ile buluşan Uşak Belediye Başkanı Özkan 
Yalım, halk ekmek fiyatlarını sabit tutma kararı aldıklarını belirtti.

ALEVİ KÜLTÜR VE DAYANIŞMA 
DERNEĞİ’NDEN VALİ NACİ AKTAŞ’A ZİYARET

Uşak’ta Özel Eğitime 
Yönelik Değerli Bir Proje

Ulaşımda Uşak Kart 
Dönemi Başladı

Uşak Belediye Başkanı Özkan Yalım Uşak Kartı 
tanıttı. Uşak Kartın aktif hale gediğini belirten 
Yalım; “2025 Yılının 2 Ocak itibariyle belediye 
denetimli halk otobüslerimizde kartlı sistem 
aktif hale geldi. Buradan kart alan 5 bin vatan-
daşımıza ve kart almayan vatandaşlarımıza 
sesleniyorum.   Artık parayla uğraşmak yerine 
bir an önce kartlarını alsınlar ve de teknolojinin 
kolaylığından faydalansınlar. Birçok Üniversite 
öğrencisi benim yanıma gelip sayın başkanım 
2025 yılına giriyoruz, hala para verip para 
üstüyle uğraşıyoruz diyorlar. Kesinlikle haklılar 
onun için bizde onların ve vatandaşın sesini ku-
lağımızı açtık dinledik, onların taleplerini yerine 
getirdik. 
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Alevi Kültür ve Dayanışma Derneği Başkanı Adem 
Koç, Alevi Dedesi Nazmi Aydedeoğlu ve Yönetim 
Kurulu Üyeleri, Uşak Valisi Dr. Naci Aktaş’ı maka-
mında ziyaret etti.Uşak Valisi Dr. Naci Aktaş, Alevi 
Kültür ve Dayanışma Derneği Başkanı Adem Koç, 
Alevi Dedesi Nazmi Aydedeoğlu ve Yönetim Ku-
rulu Üyelerine, ziyaretinden dolayı teşekkürlerini 
iletti.

Murat Dağı’ndaki Sekoya Fosil 
Ağaç Ormanı Koruma Altına Alındı

Murat Dağı’nda yıllar önce keşfedilen milyon yıllık sekoya fosil ağaç or-
manı en sonunda koruma altına alındı. Uşak İli, Banaz İlçesi, Karacahisar 
Köyü sınırları içerisinde yeralan "Murat Dağı Fosil Yatakları Potansiyel 
Doğal Sit Alanı" Bakanlık Makamı'nın 25.12.2024 tarih ve 11333453 sayılı 
Olur'u ile "Doğal Sit Nitelikli Doğal Koruma Alanı" ve "Doğal Sit - Sür-
dürülebilir Koruma ve Kontrolü Kullanım Alanı" olarak tescil edilerek, 
03.01.2025 tarihli Resmi gazetede yayımladı. Bakanlığın ihale ettiği firma 
çalışmalarını tamamladı komisyon yerinde inceledi. Komisyon ve Çevre 
Şehircilik İl Müdürlüğü görüşler toplandıktan sonra nihai kararını vererek 
bu görüşünü bakanlığı iletti. Bakanlıktan onaylandıktan sonra  Cumhur-
başkanlığı kararıyla resmi gazetede yayınlanmasıyla bölge sit alanı olarak 
ilan edilmiş  oldu.  

Uşak Şoförler Ve Otomobilciler 
Esnaf Odası Başkanı Mustafa 

Korkmaz Yeni Garaj Taksi 
Durağını Ziyaret Etti

Uşak Şoförler ve Otomobilciler Esnaf Odası Baş-
kanı Mustafa Korkmaz ziyaretlerine Yeni Garaj 
Taksi Durağıyla devam etti.

Adayem Uşak Basketbol takımı 
Deplasmandan Zaferle Döndü

Uşak Şoförler Ve Otomobilciler Esnaf Odası, 
Taksici Esnafı İle Kahvaltıda Buluştu

Uşak Şoförler ve Otomobilciler 
Esnaf Odası, 2025 yılının ilk haf-
tasında şehir içi taksici esnafıyla 
bir araya gelerek kahvaltılı bir 
toplantı düzenledi. Toplantıya, 
oda başkanı Mustafa Korkmaz ve 
çok sayıda taksici esnafı katıldı.
Samimi bir atmosferde gerçekle-
şen toplantıda, taksici esnafının 
sektörde yaşadığı sorunlar ma-
saya yatırıldı ve çözüm önerileri 
üzerine tartışmalar yapıldı. 


